
* Orientering (O) Drøftelse (D) Beslutning (B) 

                Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 

 

 

 
Dato: 26.11.2024 

 

 
Tidspunkt: 18.00 – 20.00 (sandwich fra 17.30) 

  

 
Sted: Mødelokale Prisme 

 

 

Mødedeltagere: 

 

Forældre - almen: 

Dagmar Feddern Donbæk (DFD) – Formand & mødeleder 

Kasper Løgstrup (KL) – Næstformand & ordstyrer 

Rasmus B. Johnsen (RBJ) 

Lene Buhl Køster (LBK) 

Mette Nielsen (MN) 

Pernille Mosekjær Schrøder (PMS) 

 

Forældre – A-klasserne: 

Elisabeth Iversen (EI) 

 

 

Medarbejdere:  

Christina Madsen (CM) 

Ulla Bisgaard Kristensen (UBK) - Fraværende 

  

Elever: 
Line Nina Bjørndahl Høyer - Elevrådsformand 

Elevrådsnæstformand 

 
Skolens ledelse:  

Skoleleder Karin Svendsen (KS) – referent 

Navn – Mette Elkjær  

 
Gæster:  

 

Fraværende: MN og KL 

 
Punkt (+ansvarlig) Hvordan behandler vi 

punktet? * 
OBS Forberedelse 

Tid Referat - hvem gør hvad hvornår? 

OBS: Beslutning, deadline og kommunikation 
Er vi kommet omkring temaer, der er vigtige at give mere tid på et fremtidigt bestyrelsesmøde? Noter dette under ”kommende punkter”. 

1) Lande i rummet & velkommen  

- Dagmar 

a) Godkendelse af dagsorden  
 

B 5 1a) 

Godkendt  

2) Aftale om løft af folkeskolen 

(forventes vedtaget i december 2024). 

– Karin 

O + D 

- Karin præsenterer 

arbejdet på 
Vestervang Skole 

for Skolebestyrelsen. 

- Efterfølgende 
drøftelse i 

Skolebestyrelsen. 

Karin planlægger 
proces. 

 

55 2) 

Karin har gennemgået den nye lovgivning omkring Aftale om Folkeskolens kvalitetsløft. Lovforslaget skal stemmes om i starten af 

december, hvorefter vi først for de endelige beskrivelser.  
Vi er særligt optaget af Skolens timebank, hvordan vi skal arbejde med det, valgfag og juniormesterlærer i udskolingen.  

Der er mange spændende perspektiver i lovforslaget og er noget vi skal arbejde med de kommende år.  



* Orientering (O) Drøftelse (D) Beslutning (B) 

Vi siger tak for deltagelse på mødet til Elevrådsformand – på gensyn til næste bestyrelsesmøde :-) 

Pause 5 min. 

3) Skolens arbejde 
Generel orientering fra Skoleleder. 

- Karin 

O 
- læs medsendte 

skriv fra Karin. 

- Der er tid til input 
og spørgsmål. 

15 3) 

• Vi har to stillinger oppe til udskolingen med ansættelse 1. januar. Et barselsvikariat og et orlovsvikariat. Jeg vil gerne til 

mødet knytte en kommentar til dette.  

• Vi har lige nu rigtig meget sygdom, helt almindelig snue og influenza, men der er meget både blandt personale og børn.   

• Vi går nu i gang med alle vores skønne juletraditioner. Klippe-klistredag sidste fredag i november, morgensamlinger alle 

fredage i december, Lucia og meget mere. Jeg har bedt alle klasser i almen om at sende et juleord eller julesætning til mig, og 

jeg er nu i gang med at skrive en Julehistorie i samlingerne i almen. I ASF øver vi stadig samlinger fredag morgen i nogle 

afdelinger, i andre er det i klassen. Her har vi også både klippe-klistredag og Lucia.  

• Pernille og Dagmar var til Dialogmøde   

• Byggeriet i ASF løber helt efter planen, vi har gennemgang af byggeriet den 26/11, hvor fejl og mangler gås efter, og vi har 

bestilt AV-udstyr, møbler, inventar, kopimaskine og meget mere for ca. 500.000 kr. Så nu skal vi i gang med at købe løsøre 

ind. Dette er en del af byggeriet budget.     

• Der er sent en henvendelse til de tre udvalg angående det grønne område ved Rughavevej. Jeg har hørt på vandrørene, at de er 

i gang med at snakke.    

• Opdatering 9. årgang: Team 9 har lavet en ramme for hvordan skoledagen starter, timen starter og afvikles, hvordan 

frikvarterne skal køre og afslutningen af skoledagen. Der er beskrevet en række forventningen, som er gennemgået med 

eleverne, som har taget godt imod dem. Personalet arbejdet med hvordan de i deres tilsyn er tættere på eleverne og mere 

bevægelige. Vi har forsat en leder til rådighed i alle idrætstimer og det vil vi have frem til sommer.    

• Vi har haft to Pædagogiske udviklings eftermiddage/aftener, hvor vi har arbejdet med Aftalen om løft af Folkeskolen, 

Sammenhæng og overgange i almen og den udvidede meddelelsesbog i ASF. Det er svære og komplicerede emner, men vi 
havde nogle rigtig gode eftermiddage og aftener.   

 

4) Bestyrelsens arbejde 
a) Opfølgning vedr. 

skolepatrulje – Lene. 

b) Opfølgning på samarbejdet 

i Skolefællesskabet med 

Nordre Skole. 

 

O + D 
 

Opfølgning på møde 

med Nordre Skole den 

13.november 2024. 

15 Udsat 

5) Opfølgning på forældreråd i A-

klasserne. 

- Karin og Elisabeth 

D + B 

- Der er afholdt et 

møde med 
pædagogiske ledere i 

A-klasserne. Hvad er 

behovet for evaluering 
og opfølgning 

fremadrettet? 

15 Udsat  

6) Eventuelt 
- Dagmar: vedr. parkeringspladser. 

- andet? 

 

 5 Vi prioriterede at drøfte en henvendelse fra en forælder angående kulturen omkring vores unge i udskolingen.  
Dagmar og Rasmus laver et svar med afsæt i drøftelserne her.  

 

 
Lene går videre med mulighederne for skolepatrulje. 

 

7) Evaluering af mødet  5  
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Kommende punkter: 

- Skolemælk efter sommerferien. 

- Opfølgning og understøttelse af 

forældrerådsarbejdet fremadrettet. 
- Roller på bestyrelsesmøder. 

- Temaer for skoleåret/årshjul. 

- Forældrerepræsentanternes 
roller/opgaver mellem møder. 

   

 


